
PROTOKÓŁ NR XVII/2008 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 31 marca 2008 roku 
 
 
 
 
XVII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 31 marca 2008 roku o godzinie  
18.00 w Klubie Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie przedstawił porządek obrad. 
 
 
 
PORZĄDEK OBRAD : 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie w 2007 roku. 
6. Informacja o stanie bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy w 2007 roku. 
7. Informacja o działalności związków, stowarzyszeń i organizacji międzygminnych, których 

członkiem jest Gmina Kobylin. 
8. Podjęcie  uchwał: 

a) w sprawie: wyrażenia zgody na objęcie dodatkowych udziałów Samorządowego Funduszu 
Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu, 

b) w sprawie: uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kobylin, 

c) w sprawie: zwolnień w podatku od nieruchomości, 
d) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008, 
e) w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kobylina. 

9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie. 
 
 
BURMISTRZ poinformował, że w dniu 25 listopada 2007 r. rozpoczęły się rozgrywki ligi gminnej 
tenisa stołowego. Ostatni mecz rozegrano 19 lutego br. Rozgrywki rozpoczęło 5 drużyn, potem 
dołączyła jeszcze drużyna z Kobylina. Podsumował wyniki rozgrywek : najlepszą drużyną był LZS     
z Zalesia Małego – 19 pkt., 2 miejsce LZS Łagiewniki – 16 pkt., 3 miejsce LZS Kuklinów – 10 pkt.,   
4 miejsce LZS Smolice – 8 pkt., 5 miejsce LZS Wyganów – 6 pkt. i 6 miejsce LZS Kobylin – 1 pkt. 
Pogratulował wszystkim drużynom. 
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Pamiątkowe dyplomy i puchary przedstawicielom klubów wręczyli : Przewodniczący Rady Miejskiej 
– Piotr Chlebowski, Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński i Sekretarz Zarządu Rady Powiatowej LZS 
i wiceprezes LKS „Spółdzielca” – Andrzej Lesinski.   
 
 
Ad 2 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 
treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 
zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji - 14 za.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  Zapytał, czy są pytania. 
J. RATAJCZAK poprosił o szczegółową informację dotyczącą spotkań Burmistrza. 
BURMISTRZ przedstawił informację o swojej działalności. Poinformował iż podczas Zgromadzenia 
Związku Gmin Zlewni Górnej Baryczy zapadła decyzja o budowie zakładu utylizacji odpadów            
w Gminie Koźmin Wlkp.  
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła informację – 14 za. 
 
 
Ad 5 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni zapoznali się z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego w gminie w 2007 roku, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. Materiał był 
omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił 
poprosił przewodniczących  o przedstawienie opinii komisji stałych. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła informację – 14 za. 
 
 
Ad 6 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że radni zapoznali się z informacją o stanie bezpieczeństwa 
pożarowego na terenie gminy w 2007 roku, stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
Materiał był omawiany podczas posiedzeń komisji.  
BURMISTRZ powiedział, że podczas jednego z posiedzeń komisji zadeklarował iż porozmawia           
z Komendantem Powiatowym Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie nt. procedury działania       
w przypadku zdarzenia. Jednostka OSP nie czeka, tylko strażacy wsiadają w samochód by jak 
najszybciej dotrzeć na miejsce zdarzenia i informują Komendę o wyjeździe. Kiedy są na miejscu 
informują, czy czegoś nie potrzebują. W Zalesiu Małym popełniono błąd - jednostka OSP powinna 
wyjechać do pożaru nie czekając na zgodę. Ponieważ zdarza się iż radiostacja nie zawsze działa, 
wtedy należy dzwonić bezpośrednio na numer 998.  
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła informacje – 14 za. 
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Ad 7 
P. CHLEBOWSKI podkreślił, że radni zapoznali się z informacją o działalności związków, 
stowarzyszeń i organizacji międzygminnych, których członkiem jest Gmina Kobylin, stanowiącą 
załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. Materiał był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, 
czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił przewodniczących  o przedstawienie opinii 
komisji stałych. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła informację – 14 za. 
 
 
Ad 8 
a) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na objęcie 
dodatkowych udziałów Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu, był 
omawiany podczas posiedzeń komisji Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, 
poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XVII/100/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2008 roku 

w sprawie : wyrażenia zgody na objęcie dodatkowych udziałów Samorządowego Funduszu 
Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu, 

 
została przyjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.  
 
b) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie: uchwalenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kobylin, był omawiany podczas 
posiedzeń komisji Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących 
komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XVII/101/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2008 roku 

w sprawie : uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kobylin, 
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została przyjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.  
 
c) 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: zwolnień w podatku od nieruchomości, 
był omawiany podczas posiedzeń komisji Zapytał, czy są pytania.  
SKARBNIK w związku z pytaniami na posiedzeniach komisji odpowiedziała, że zostaną zwolnione     
z podatku te grunty oznaczone symbolem „dr”, które wchodzą w skład gospodarstwa rolnego. Zadano 
pytanie, czy są drogi prywatne, które nie wchodzą w skład gospodarstwa rolnego. Są dwa takie 
przypadki - wpływy z podatku od tych dróg wynosiłyby 21,60 zł i 54,53 zł, zgodnie ze stawką           
15 groszy od m2.    
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XVII/102/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2008 roku 

w sprawie :zwolnień w podatku od nieruchomości, 
 

została przyjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.  
 
d) 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2008, stanowiącą załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.  
Wyjaśniła, że w przypadku przebudowy drogi gminnej w Zalesiu Małym nastąpiła zmiana nazwy 
zadania –  przy budowie wymagana jest większa ilość dokumentacji. Poinformowała, że zarwała się 
podłoga w sali Pilawa. Na remonty w sali zaproponowano 48 tys. zł. Burmistrz będzie starał się            
o pozyskanie środków z zewnątrz, ale musimy mieć zaplanowane w budżecie środki własne na ten cel. 
Oprócz remontu podłogi uwzględniono też remont stolarki okiennej. Poza tym 7,5 tys. z ł zaplanowano 
na opracowanie dokumentacji na remont świetlicy w Fijałowie. Są środki na remonty, natomiast nie 
zaplanowano pieniędzy na usługi. Dodatkowe wydatki zostałyby sfinansowane zwiększeniem 
planowanych dochodów ze sprzedaży mienia gminnego. 
W. STYBURSKI zapytał jaki szeroki byłby zakres remontu podłogi na sali Pilawa. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że zarwała się podłoga w sali, a ponieważ okna są także w złym stanie, 
połączono te remonty, bo możemy uzyskać dofinansowanie. 
BURMISTRZ zwrócił uwagę, że wyliczono wartość remontu podłogi i okien. Występujemy do 
Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie, ponieważ są tam środki na remonty obiektów 
sportowych. Możemy uzyskać od 15 do 20 tys. zł. Jaka byłaby kwota ostateczna, trudno jest dziś 
określić. Aby wystąpić o dofinansowanie musimy mieć te zadania zaplanowane w budżecie. 
J. RATAJCZAK powiedział, że możemy otrzymać dofinansowanie, ale też możemy nic nie dostać. 
BURMISTRZ stwierdził, że mając zaplanowane środki w budżecie, wystąpimy o dofinansowanie. 
Jeśli otrzymamy decyzję negatywną, to parkiet i tak musi zostać wyremontowany. Wtedy zapyta 
radnych, czy realizować ten remont. Jeśli radni nie wyrażą zgody, remontu nie będzie. 
P. CHLEBOWSKI poddał pod głosowanie każdą autopoprawkę osobno. 
Rada miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki – 14 za. 
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
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M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XVII/103/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2008 roku 

w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008, 
 

została przyjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.  
 
e) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Kobylina, był omawiany podczas posiedzeń komisji Przypomniał, że to on jest autorem projektu 
uchwały. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji 
stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
przy 2 głosach za i 3 wstrzymujących. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XVII/104/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 31 marca 2008 roku 

w sprawie : ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kobylina, 
 
została przyjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu.  
 
 
Ad 9 
A.JARUS zapytał na jakim etapie jest realizacja zadania związanego z instalowaniem dodatkowych 
punktów świetlnych. Zauważył, że ten problem jest często poruszany podczas zebrań wiejskich. 
Zapytał też o skanalizowanie odcinka rowu melioracyjnego w Zalesiu Małym, o propozycje 
rozwiązania problemu, który się tam pojawił.  
R. CIESIÓŁKA poinformował, ze podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej zgłosił wniosek, by 
wyliczono wszystkie koszty budowy Domu Strażaka w Zalesiu Małym. Są podawane różne wersje 
wydatków. Prosił o wyliczenie prawdziwych kosztów i podanie tej informacji mediom. 
E. JAŃCZAK zapytał o wymianę oświetlenia ulicznego – jak daleko są zaawansowane prace. 
Przypomniał, że była opracowana dokumentacja dotycząca Kuklinowa. 
J. WOLNIAK zauważył, że w Gminie są pojemniki do segregacji odpadów na szkoło i plastik. 
Natomiast mieszkańcy mówią, że przydałyby się też pojemniki na makulaturę.  
D. KRAJEWSKA zwróciła uwagę, że szkoły co roku zbierają makulaturę. We wrześniu ub.r. 
sprzedano 2 tony. 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że można porozumieć się z dyrektorami i przekazać makulaturę do 
szkół.  
E. JAŃCZAK stwierdził, że zasadne byłoby utwardzenie podłoża pod pojemnikami na odpady 
segregowane. 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że do tej pracy można wykorzystać pracowników interwencyjnych.     
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M. GRZEŚKOWIAK podkreślił, że w Srokach, przy posesji p.Skrzypczaka naprzeciw świetlicy, jest 
studzienka kanalizacyjna. Kiedyś był tam rów i zasadne byłoby, żeby podłączyć studzienkę do 
kanalizacji. Zapytał do kogo można się zwrócić w tej sprawie.  
P. CHLEBOWSKI zauważył, że jest to droga powiatowa i nie jest to teren Gminy. 
BURMISTRZ nawiązując do rozliczenia budowy Domu Strażaka w Zalesiu Małym zwrócił uwagę, że 
radni posiadają informacje nt. kosztów budowy. Oprócz kosztów związanych ściśle z budową, są 
jeszcze koszty przygotowawcze dotyczące wykupu gruntów, itd. Zaproponował, żeby Komisja 
Rewizyjna w zakresie swoich działań zajęła się tym problemem i po kolei przejrzała wszystkie 
rachunki. Zapewnił, że żadnej sensacji nie ma i nie będzie. Na bieżąco informował radnych                 
o wzrostach kosztów. Niepotrzebnie znalazła się w prasie informacja iż koszt budowy  wyniósł ponad 
2 mln zł. Zapewnił, że koszty nie przekroczyły 1,3 mln zł. Przypomniał, że załatwił umorzenie          
ok. 69 tys. zł za wyłączenie tych gruntów z produkcji rolnej. Informacja o kosztach była 
przekazywana, nie było tylko informacji dotyczącej prac przygotowawczych. Zostaną przygotowane 
wszystkie rachunki od początku inwestycji. 
CZ. PISKOREK powiedział, że w związku z unowocześnieniem systemu oświetlenia, została 
opracowana dokumentacja, którą po zatwierdzeniu przez Burmistrza odesłano do Poznania. 
Wnieśliśmy zmiany i poprawki, które zostały uwzględnione. Do dnia 4 kwietnia br. projektanci muszą  
ukończyć wszystkie prace. Następnie uzgodnienia będą z firmą Enea. Zostanie przygotowana umowa 
w której określone będą koszty i po zaakceptowaniu warunków i podpisaniu umowy, rozpocznie się 
wymiana. Jeśli nie będzie przeszkód wymiana oświetlenia na terenie Gminy będzie trwała od czerwca 
do sierpnia br. Wtedy zakończy się pierwszy etap. Potem projektantom zostaną zgłoszone potrzeby 
dotyczące nowych punktów świetlnych. Zostanie opracowany nowy projekt uwzględniający te 
propozycje na realizację którego będą musiały zostać zaplanowane  środki.  
CZ. WALKOWIAK stwierdził, że w Łagiewnikach wzdłuż chodnika mieszkańcy będą musieli świecić 
świeczkami, skoro na razie będzie tylko wymiana istniejących lamp. 
CZ. PISKOREK podkreślił, że pierwszy etap obejmuje tylko wymianę istniejącego oświetlenia.          
W kilku przypadkach, gdzie to było możliwe, oświetlenie zostanie uzupełnione lub zmienione. Tam 
gdzie dotychczas nie było linii energetycznej i nie ma słupów, należy wszystko zaprojektować od 
nowa, opracować dokumentację, uzyskać pozwolenia na budowę  itd. Nie wiadomo kiedy to nastąpi. 
CZ. WALKOWIAK zauważył, że przedstawiciele poszczególnych miejscowości byli proszeni na 
spotkanie z projektantami. Zapewniano, że te propozycje zostaną ujęte w projekcie. Po co drugi raz 
opracowywać projekty, skoro mogło to zostać ujęte od razu.  
CZ. PISKOREK zwrócił uwagę, że są dokumenty i notatki z ustaleń. Od samego początku napisano, 
co może zostać ujęte w pierwszej dokumentacji a które propozycje wymagają nowego projektu 
budowlanego.  
CZ. WALKOWIAK powiedział, ze to nieprawda. Siedział obok projektantów, którzy mówili o tym, że 
te propozycje będą realizowane. Natomiast p.Pisklorek mówił, że należy się zastanowić.  
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że jeśli jest linia energetyczna, to nie ma problemu by dodać nowe 
punkty. Ale jeśli musi zostać wybudowana dodatkowa sieć, to konieczne jest opracowanie nowego 
projektu.  
M. PERNAK podkreślił, że przy okazji omawiania oświetlenia ulicznego w Górce okazało się, że przy 
gospodarstwach p.Szymkowiaka i p.Duraka jest droga, której nie  ma na mapie. Przy drodze tej nie ma 
oświetlenia, choć dzieci chodzą tamtędy do szkoły.  
BURMISTRZ zauważył, że zaproponował w projekcie budżetu 50 tys. zł na opracowanie 
dodatkowych projektów. Propozycje przedstawicieli jednostek pomocniczych nie zostały pominięte. 
Jednak niektóre z tych propozycji w swoim zakresie nie mieszczą się w ramach pierwszego etapu. 
Przypomniał, że Gmina nie będzie płaciła za pierwszy etap. Koszty tego etapu zostaną pokryte            
z oszczędności jakie powstaną po wymianie oświetlenia na lampy energooszczędne. To jest idea 
wymiany. Poza tym są jeszcze dodatkowe propozycje, które uznano za niezbędne, ale które wymagają 
opracowania dodatkowej dokumentacji. Za nowe punkty zapłacimy pełne koszty. Wtedy też radni 
zadecydują, czy będą one budowane. Na razie nie mamy dokumentacji, więc nie wiadomo jakie 
byłyby koszty dodatkowych punktów. Wszystkie propozycje zostały spisane i zadanie będzie 
realizowane. Potem przedstawi informacje na posiedzeniach komisji.  
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W. POPIOŁEK nawiązując do pytania r.Jarusa dotyczącego skanalizowania odcinka rowu 
melioracyjnego w Zalesiu Małym zwrócił uwagę, że zaproponował na to zadanie 40 tys. zł, ale jest to 
kwota mało realna. Okazało się, że właścicielami rowu są państwo Janowscy. W ub.r. nie byli oni 
przeciwni tej inwestycji – deszcze podtapiały im posesję i byli chętni by przebudować kanalizację. 
Teraz jednak państwo Janowscy napisali pismo, że nie wyrażają na to zgody. Bez ich zgody zadanie 
nie może zostać zrealizowane. By poprawić sytuację zostanie udrożniona część odcinka kanalizacji     
w kierunku posesji p.Paluszkiewicza. W pewien sposób rozwiąże to sytuację. Ponieważ państwo 
Janowscy nie zgadzają się na realizację zadania, nie może obiecać iż zostanie ono wykonane. 
Jeśli chodzi o odpady, to na razie Gminy nie stać na to, by dokupić dodatkowe pojemniki na odpady. 
Uważa, że sprawę zbiórki makulatury można uzgodnić z dyrektorami szkół. Poza tym każdy 
mieszkaniec może nieodpłatnie przywieźć na Punkt Przeładunkowy posegregowane odpady               
np. makulaturę, gruz, kamienie, gałęzie.  
Teren pod pojemnikami będzie utwardzony przez pracowników interwencyjnych. Są przygotowane 
już materiały. 
M. FLAK poinformował, że zawodnicy UKS Samson wrócili z Mistrzostw Polski Juniorów                 
w Lublinie skąd przywieźli 8 medali : 2 złote, 3 srebrne i 3 brązowe. Po raz trzeci z rzędu Samson 
został uznany za najlepszy klub w Polsce w kategorii juniorów. 
 
 
Ad 10 
Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie zakończono o godzinie 19.30 
 
 
 
 
 
Protokółowała:                                                         Obradom przewodniczy ł : 
 
     Inspektor                                                                     Przewodnicz ący  
Magdalena Lorek                                                              Rady Miejskiej  
 
                                                                                         Piot r Chlebowski 
 
 
 

 
 

 


